
 

 

Становище градски транспорт 

от: Eleonora Petrovska (                            ) дата: 02.10.2020 15:20 

до: Nikolai Ignatov (                            )  

 
 
Добър ден, живея в район който е на крачка да стане достъпен и свързан със останалата част на София. И за да успявам да стигна 
наработа използвам велосипед. Живея в кв. Слатина и работя в цяла София има много маршрути които нямат велоалеи, или са 
трвърде натоварени и опасни за каране на колело. Случвало ми се е да желая да се кача с последния транспорт от 
Полиграфическия комбинат до Плиска за да избегна придвижването в гората в която е неосветено и неохраняемо, а на 
Цариградско шосе е забранено придвижването с колело. 
Бих искала да използвам градски транспорт и колелото си ,за да се придвижвам в София. 
Също заставам зад идеята всички велосипедисти от  градове и села на около 50км от София да могат да се придвижват с 
крайградските линии ,за да посещават София. 
Икам да можем да посещаваме планина Витоша със собствените си колела и семействата си. 
Заставам изцяло зад становището на Велоеволюция и се надявам исканията ни да бъдат изпълнени. 
Моля за входящ номер на становището. 
Хубав ден. 

 

 

 

 

 

 

 

 


